



**Mark Sutcliffe**  
Mayor | Maire

**Office of the Mayor  
City of Ottawa**

110 Laurier Avenue West  
Ottawa, Ontario K1P 1J1  
Tel.: 613-580-2496  
Fax: 613-580-2509  
Email: [Mark.Sutcliffe@ottawa.ca](mailto:Mark.Sutcliffe@ottawa.ca)

**Bureau du maire  
Ville d'Ottawa**

110, avenue Laurier Ouest  
Ottawa (Ontario) K1P 1J1  
Tél. : 613-580-2496  
Télé. : 613-580-2509  
Courriel : [Mark.Sutcliffe@ottawa.ca](mailto:Mark.Sutcliffe@ottawa.ca)

On behalf of Members of Ottawa City Council, it is my distinct pleasure to extend a warm welcome to all those participating in the **Ontario East Municipal Conference (OEMC)**, hosted by the **Ontario East Economic Development Commission**, and taking place at the Ottawa Conference and Event Centre, on unceded Anishinabe Algonquin territory, from September 6<sup>th</sup> to 8<sup>th</sup> 2023.

This annual regional municipal conference provides a valuable opportunity for civic, federal, and provincial policymakers, along with other economic development stakeholders in the public and private sectors, to network, share knowledge, innovations and best practices to foster economic diversification, sustainable growth and prosperity in their communities.

As Head of Council, I want to acknowledge the Ontario East Economic Development Commission, speakers, sponsors and exhibitors for dedicating efforts, expertise, services and resources to the successful organization of this annual meeting.

Allow me to offer my best wishes to the participants for a productive and rewarding experience, as well as to the visitors for an enjoyable stay in Ottawa.

Sincerely,

Au nom des membres du Conseil municipal d'Ottawa, j'ai l'immense plaisir de souhaiter une cordiale bienvenue à tous les participants au **Congrès des municipalités de l'Est de l'Ontario**, organisé par l'**Ontario East Economic Development Commission**, qui aura lieu au Centre de conférences et d'événements d'Ottawa, sur un territoire non cédé de la Nation Anishinabe Algonquine, du 6 au 8 septembre 2023.

Ce congrès annuel des municipalités régionales est une occasion privilégiée pour les décideurs municipaux, fédéraux et provinciaux, ainsi que pour les autres intervenants en matière de développement économique des secteurs public et privé, de réseauter et de mettre en commun leurs connaissances, leurs innovations et leurs pratiques exemplaires afin de favoriser la diversification économique, la croissance durable et la prospérité au sein de leurs communautés.

En tant que chef du Conseil, je tiens à remercier l'Ontario East Economic Development Commission, les conférenciers, les commanditaires et les exposants, qui consacrent efforts, savoir-faire, services et ressources à l'organisation de cette assemblée annuelle pour en assurer le succès.

Permettez-moi d'adresser aux participants mes meilleurs vœux pour une expérience productive et enrichissante, et aux visiteurs, un séjour des plus agréables à Ottawa.

Cordialement,

Mark Sutcliffe, Mayor/Maire